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Interpellationssvar angående Stockbygården  
Interpellationssvar
Stockbygården har under byggnadens cirka hundraåriga livstid haft en rad olika 
verksamheter. Det är en av flertalet byggnader och fastigheter som kommunen har och det 
är vårt ansvar att hela tiden använda dessa resurser så effektivt som möjligt.

Lokalerna har under en rad år varit dåligt anpassade och uppfyller inte moderna krav på 
tillgänglighet. En gammal byggnad som Stockbygården har under sin livstid underhållits, men 
förr eller senare så faller byggdelar för åldersträcket och måste ersättas. Stockbygården har 
nu kommit till ett sådant läge. Samtidigt har vi nya och bra lokaler i andra byggnader och vi 
försöker samutnyttja byggnader så effektivt som möjligt. Som interpellanten skriver vad 
gäller coronapandemin kan detta inte ligga till grund för hur vi på lång sikt förvaltar och 
utnyttjar våra lokaler. 

Planerna med Stockbygården är inte klara, men att det skulle lämnas till förfall är absolut 
uteslutet. Vi måste se hur vi kan skapa bästa möjliga nytta för våra medborgare med just 
denna lokal. PRO, som är den enda förening som utnyttjar lokalen hyresfritt har fått 
erbjudande om att vara i andra lokaler, diskussioner förs kontinuerligt för att hitta andra 
lokaler. Vi månar om civilsamhället och våra föreningar samt eftersträvar alltid en god dialog 
och ett gott samarbete tillsammans. 
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